

## **2024 南區「勇闖高峰」學生領袖培育計劃和 2024 年南區優秀青年嘉許計劃**

南區民政事務處聯同南區青年團、南區青年發展及公民教育委員會、南區學校聯會、南青鋒及香港仔坊會舉辦了多項青年活動，如 2024 年南區優秀青年嘉許計劃和 2024 南區「勇闖高峰」學生領袖培育計劃，旨在提升青年的能力以及對社會的關注。

本校學生在領袖培養活動中表現出色，並參加了於 2025 年 2 月 16 日（星期日）晚上在香港海洋公園怡慶坊舉辦的「優秀青年匯南區 嘉許·音樂·分享會」。此次活動旨在表揚具備卓越個人表現、領袖潛能，並願意為社區貢獻的青年。獲獎者名單如下：

### ● 2024 南區「勇闖高峰」學生領袖培育計劃

黃倩	5L	「潛質學生領袖」金獎
蔡皓正	5S	
周子東		學生領袖榮譽證書
柯俊傑		
梁家銘		
曾景淳	5K	

### ● 2024 年南區優秀青年嘉許計劃

李心渝	3K	初中組	南區優秀少年
馮熙菂	3L		
梁宇程	2H		
張文昊	4S	高中組	南區優秀青年
彭筠喬	5H		
吳汝彤	4H		

**2024 Southern District "Reach the Top" Student Leadership Development Program  
and 2024 Southern District Outstanding Youth Award Scheme**

The Southern District Office, in collaboration with the Southern District Youth Team, the Southern District Youth Development and Civic Education Committee, the Southern District School Alliance, Southern Keen Youth, and the Aberdeen Kaifong Welfare Association Services Centre, has organized various youth activities, such as the 2024 Southern District Outstanding Youth Award Scheme and the 2024 Southern District "Reach the Top" Student Leadership Development Program. The aim is to enhance the capabilities of young people and their awareness of social issues.

Our school's students excelled in the leadership development activities and participated in the "Outstanding Youth Gathering in Southern District: Recognition, Music, and Sharing Session," held on the evening of February 16, 2025 (Sunday) at the Hong Kong Ocean Park. This event aims to recognize youth who demonstrate outstanding personal performance, leadership potential, and a willingness to contribute to the community. The list of award recipients is as follows:

● **2024 Southern District "Reach the Top" Student Leadership Development Program**

WONG SIN	5L	「潛質學生領袖」金獎
CHOI HO CHING	5S	
CHOW TSZ TUNG TONNY		學生領袖榮譽證書
OR CHUN KIT		
LEUNG KAR MING		
TSANG KING SHUN	5K	

● **2024 Southern District Outstanding Youth Award Scheme**

LI SUM YU	3K	Junior Secondary	南區優秀少年
FUNG HEI KIU	3L		
LEUNG YU CHANG	2H		
CHEUNG MAN HO	4S	Senior Secondary	南區優秀青年
PANG KWAN KIU	5H		
NG YUE TUNG	4H		



